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Vragen van de leden Smaling en Bashir (beiden SP) aan de Staatssecretaris 
van Infrastructuur en Milieu over de gebrekkige informatie bij het vervoeren 
van gevaarlijke stoffen over het spoor (ingezonden 3 juli 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Debat giftreinen is «noodzaak»?1 

Vraag 2
Bent u het eens met de conclusie van de Inspectie Leefomgeving en 
Transport (ILT) dat er te vaak onduidelijkheid bestaat over de inhoud van 
giftreinen en over wie er voor het vervoer verantwoordelijk is? Kunt u uw 
antwoord toelichten? 

Vraag 3
Wat is uw mening over het door het ILT voorgestelde GPS-track-and-
tracesysteem voor wagons met gevaarlijke stoffen? Ziet u dit als oplossing 
voor deze problematiek? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het van levensbelang kan zijn als het voor hulpdien-
sten duidelijk is waar en wanneer een wagon met gevaarlijke stoffen zich 
bevindt, en welke inhoud er vervoerd wordt? Zo ja, hoe gaat u de registratie 
hiervan op het juiste spoor zetten? 

Vraag 5
Zal de capaciteit van de rampenbestrijding op en rond het spoor en de 
rangeerterreinen nog worden uitgebreid nu het aantal goederentransporten 
over de Brabantroute toe zal nemen? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 6
Vormt de door ILT geschetste problematiek voor u aanleiding de VEZA-boog 
weer op de agenda te zetten, zodat goederentreinen die van Vlissingen naar 
Antwerpen rijden niet onnodig twee keer op en neer van Roosendaal naar 
Dordrecht hoeven te rijden om te rangeren in Kijfhoek?

1 «Debat giftreinen is «Noodzaak» BN De Stem van 23 juni 2015
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